
Conform artikel 39 van het RvO heeft de fractie van het CDA Aalsmeer-Kudelstaart de 
volgende vragen voor het college. 
 
Bij ons weten wordt de brug over de Ringvaart sinds kort op afstand bestuurd, net 
zoals de brug bij Leimuiden. Het is ons, in de korte tijd dat dit gebeurt, opgevallen dat 
de brug al erg vroeg open gaat, terwijl boten die eronderdoor moeten varen nog 
relatief ver weg zijn. Ook duurt het lang voordat de brug weer sluit en voordat de 
slagbomen weer opengaan, zodat het een tijd duurt voordat het verkeer weer over de 
brug kan rijden.  
 

1. Kan het College bevestigen dat de brug op afstand bestuurd wordt? 
2. Als dat het geval is, waarom is hiervoor gekozen? 

 
Ons inziens is het een onwenselijke situatie dat de brug zo lang onnodig openstaat, 
temeer omdat dit er, in combinatie met de rotondes op de N196, voor zorgt dat het 
verkeer in de spits tot aan de Ophelialaan stilstaat. Op deze manier wordt verkeer dat 
niet op de N196 moet zijn alsnog belemmerd, omdat zij vanwege dichtgeslibde 
rotondes niet kan oversteken.  
 

3. Erkent het College dat het onwenselijk is als de brug onnodig lang open staat? 
Wat zijn haar bespiegelingen hierop? 

4. Is het College bereid hierover met de Provincie in gesprek te gaan om zo tot een 
oplossing te komen en te realiseren dat de brug niet onnodig lang open staat? 

 
In afwachting van uw antwoord, 
 
Thirsa van der Meer 
CDA Aalsmeer-Kudelstaart 


